

國立東華大學 101 學年度新生入學在校健檢注意事項暨各系所時程表

為節省大家的時間，請依指定時間準時到達健檢現場

健檢時間：101 年 9 月 22 日（星期六）早上 8 點到下午 4 點 30 分。

健檢地點：體育館。

健檢條件：101 學年新生（在職專班生免檢）

健檢注意事項

- ◎費用：請現場繳交。一般生新台幣 470 元整；僑外籍生另需加驗 HIV（加 300 元），該項已檢的同學只需提供影本報告即可。
- ◎健檢時，請攜帶身份證或其他身份證明文件如健保 IC 卡等。
- ◎檢查前請禁食（除酌量開水外勿進食其他食物）6 小時。（例如 10 點體檢的同學，至少應自凌晨 4 點開始禁食，又如下午 2 點體檢的同學，至少於上 8 點後開始禁食，依此類推，待體檢抽血後方能進食）。
- ◎如有特殊疾病無法禁食之同學，請於健檢前一天與衛保組聯絡。
- ◎健檢當日如未能依排定時間內檢查，務必趕在健檢日最後排程結束前一小時報到，並進行補檢。
- ◎位於屏東的海洋生物科技研究所、海洋生物多樣性及演化研究所之新生，請於 10 月底前至高雄佑康診所（高雄市博愛一路 28 號 15 樓）健檢【費用與校本部相同】。預約專線：07-3215358 聯絡人-譚蕙雲小姐
- ◎低收入戶學生在校健檢可免費，認定資格依本校生活輔導組之紀錄為準，毋需另檢具證明。
- ◎新生健檢諮詢電話：03-8632253 王惠貞護理師

新生入學健康檢查排程如下：

報到時間	報到系所
08:00-09:30 (理工學院各系)	應用數學系（學士班、碩士班、統計碩士班、博士班）、物理學系（學士班、應用物理碩士班、應用物理博士班）、生命科學系（學士班、生物技術碩士班、生物技術博士班）、化學系（學士班、碩士班、博士班）、資訊工程學系（學士班、碩士班、網路與多媒體科技碩士班、博士班）、材料科學與工程學系（學士班、碩士班、博士班）、電機工程學系（學士班、碩士班、電子工程碩士班、博士班）、光電工程學系（學士班、碩士班）
09:00-12:00 (人文社會科學學院/ 管理學院各系)	諮商與臨床心理學系（學士班、碩士班）、華文文學系（學士班、碩士班）、中國語文學系（學士班、碩士班、民間文學碩士、博士班、民間文學博士班）、英美語文學系（學士班、碩士班、比較文學博士班）、臺灣文化學系（學士班、碩士班）、社會暨公共行政學系（學士班、社會學碩士班）、暨公共行政研究所（碩士班）、暨財經法律研究所（碩士班）、歷史學系（學士班、碩士班）、經濟學系（學士班、碩士班、博士班）、企業管理學系（學士班、碩士班、博士班）、暨運籌管理研究所（碩士班）、國際企業學系（學士班、碩士班）、會計學系（學士班）、資訊管理學系（學士班）、財務金融學系（學士班、碩士班）、觀光暨休閒遊憩學系（學士班、碩士班）
12:00-12:30	休息~午餐時間
12:30-14:00 (原民院/環境學院/ 藝術學院等各系)	族群關係與文化學系（學士班、碩士班、博士班）、民族語言與傳播學系（學士班）、民族發展與社會工作學系（學士班、碩士班）、自然資源與環境學系（學士班、碩士班、博士班）、音樂學系（學士班、碩士班）、藝術與設計學系（學士班、碩士班）、藝術創意產業學系（學士班、視覺藝術教育碩士班、民族藝術碩士班）
14:30-16:30 (花師教育學院各系)	課程設計與潛能開發學系（學士班、教育碩士班、多元文化教育碩士班、科學教育碩士班、教育博士班、多元文化教育博士班、科學教育博士班）、教育行政與管理學系（學士班、碩士班）、特殊教育學系（學士班、身心障礙與輔助科技碩士班）、體育與運動科學系（學士班、碩士班）、幼兒教育學系（學士班、碩士班）

～東華大學學生事務處和您一起建構健康校園生活～

National Dong Hwa University

2012 Health Examination Schedules and Notices for Freshmen

(To save time, please arrive at the examination place on time.)

Date of the examination : 2012.Sep. 22 (Saturday) from 8:00 to 16:30.

Place of the examination : The gym in NDHU.

Notices for examination:

- ◎ Fees : Please pay the fee on the spot. General students should pay 470 NT dollars ; Overseas students should check HIV in addition (It will charge additional 300 NT dollars.) The students who have already examined HIV just have to offer the copy of the report.
- ◎ Please bring the ID card or other certificates of identification when you come to the examination.
- ◎ Please fast (you can just drink some water) for 6 hours before the examination. (For example: if a student has an examination at 10 A.M, he/she should fast after 4 A.M, if a student has an examination at 2 P.M, he/she should fast after 8 A.M and so on. You can eat after drawing blood.
- ◎ If you have special diseases which cause you can't fast, please contact the student affairs before the day the date of your health examination.
- ◎ If you can't have an examination at the arranged time, you must do it before at least one hour near the end of the schedules and have a check.
- ◎ The freshmen who are in Institute of Marine Biotechnology and Institute of Marine Biodiversity and Evolutionary Biology in PingTung please go to Youkang Clinic in Kaohsiung to finish procedures of health examination. (15F., No.28, Bo'ai 1st Rd., Sanmin Dist., Kaohsiung City 807, Taiwan) (The fee in Youkang Clinic is as par as in NDHU) Reservation Line: : 07-3215358 Contact Window: Miss Tan.
- ◎ Low-income students possess the right of free health examination. The recognized qualification is according to the record of Office of Student Affair, and it is not necessary to attach extra document.
- ◎ hotline : 03-8632253

The examination schedule

Registration time	Registration Department
08:00-09:30 (College of Science and Engineering)	Department of Applied Mathematics, Department of Physics, Department of Life Science, Department of Chemistry, Department of Computer Science and Information Engineering, Department of Materials Science and Engineering, Department of Electrical Engineering, Department of Opto-Electronic engineering.
09:30-12:00 (College of Humanities and Social Sciences/College of Management)	Department of Counseling and Clinical Psychology, Department of Sinophone Literatures, Department of Chinese Language and Literature, Department of English, Department of Taiwan and Regional Studies, Department of Sociology and Public Affairs Graduate Institute of Public Administration Institute of Financial and Economic Law, Department of History, Department of Economics, Department of Business Administration Graduate Institute of Logistics Management,, Department of International Business, Department of Accounting, Department of Information Management, Department of Finance, Department of Tourism, Recreation and Leisure Studies.
12:00-12:30	Lunch and break time
12:30-14:00 (College of Indigenous studies/College of Environmental studies /College of Fine Arts)	Department of Ethnic Relations and Cultures, Department of Indigenous Languages and Communication, Department of Indigenous Development and Social Work, Department of Natural Resources and Environmental Studies, Department of Music, Department of Arts and Design, Department of Arts and Creative Industries.
14:30-16:30 (Hua-Shih College of Education)	Department of Curriculum Design and Human Potential Development, Department of Educational Administration and Management, Department of Special Education, Department of Physical Education and Kinesiology, Department of Early Childhood Education.